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Interpelacja w/s zakupu samochodu pożarniczego (112 OSP Jeziorna nr 2

Szanowny Panie Btirm skin w nawiązaniu do listu od strażaków OP Jeziorna / dnia 05.06.2022

w s. zakupu wozu strażackiego prośby o .doIożenie braktijąc eh 51 820 zł — nioskuję cło Ihirni Rtrza ali)

od hylo się to s rainac Ii com es ięczny c li ziti ian bLtdżeLo\s cli naszej ueh% aly budżetowej. Niani (Li na nn śł i

żeby zapropciiioał Pan Radzie Miejskiej żrodla przesunięć gdyż to Skarbnik i Pan nacie największą wiedzę

o bieżącym w korzystaniu środków. Wpisanie tych propozycji inż w projekcie uchwały na nąjhi iż\zą sesję

Rad M ejsk ej w dn iti 22.06.2022 bardzo przs1)ies;y cale proeedon anie. które finalnie hędzie ieńczone

/ a k LI I I

Również ni tlsiniy pani iętać o aktua I izaej uchwały o przekazan LI środków cl hi ( )SP Jeziorna na auto a także

o podpisani ri/aneksowaniu umowy in iędzy gui mą a ( )SP Jeziorna.

Nudni cnię, że ostatnim razem kiedy iw ększaiiśniy środki na powyższy cel — zapropotiowaletii podczas sesji

Rad Miejskie1 ahyśiiiy te środk znależl w ramiach przesunięć budżetowych. Wynik la dyskusja stanęło na

ty ni. że in ata tri ieć miejsce (i ni ala) sesja nadzwyczajna. Przed nią kotn Na na której p. Btirru isirz

zaproponow al zm iany. Nie nn ej jednak takie procedow anie wy dłużyło term in rozpoczęcia przetargu.

Jestem przekonany, że wspólnymi siłami uda iam się wesprzeć skutecznie straż (iSP Jeziorna w pozyskaniu

nowego wf/Li strażaek ego o który siarati ia trwają LIŻ od kilk di lal

Konstancin—Jeziorna. dnia 06.06.2022 r. Krzysztof Bajkln% sL i

Rad in kadi M Ki kici
Konsta ncin-iezioriia
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